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Sóc esportista des de fa molts anys i el setembre de l’any passat jugant a bàsquet em 
vaig lesionar el peu. Després d’estar un temps utilitzant crosses per anar de casa a 
l’escola, va arribar un punt que les mans em feien massa mal com per seguir recol-
zant-m’hi tanta estona diàriament, així que durant un parell de setmanes vaig utilit-
zar una cadira de rodes per als meus desplaçaments. Quan anava a veure com jugava 
i entrenava el meu equip de bàsquet tenia moltes dificultats per accedir als pavellons.
Un cop em van treure el guix, a classe ja ens deien que havíem de començar a saber 
sobre què fer el nostre treball de recerca.
A la família, a més, tinc familiars de mobilitat reduïda, i quan passejàvem jo veia la 
problemàtica que comportava per a ells sortir al carrer, així com també els nombro-
sos obstacles que ens trobàvem.
Finalment, vaig decidir fer el meu treball de recerca sobre l’accessibilitat als pave-
llons esportius i així comprovar si els poliesportius municipals de Girona estaven 
suficientment ben habilitats perquè les persones de mobilitat reduïda en fessin ús, 
tant pel que fa als esportistes com als espectadors.
Atès que el que se cerca és que la persona de mobilitat reduïda sigui autònoma, no 
només he fet l’estudi de l’interior del pavelló, sinó que també he observat si la per-
sona discapacitada es podia moure sola, sense la necessitat que ningú no l’ajudés, 
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des de l’estacionament reservat per a les persones de mobilitat reduïda, ja es trobés 
a l’aparcament del pavelló o a les rodalies.
Hem de tenir present que la normativa sobre accessibilitat, tant a l’exterior de les 
instal·lacions com en el seu interior, se sol aplicar a totes les urbanitzacions i edi-
ficacions que es portin a terme a partir del moment en què la norma és vigent. Per 
tal de poder avaluar amb els mateixos paràmetres normatius totes les instal·lacions 
esportives he simulat que els pavellons poliesportius municipals de Girona havien 
estat construïts en data d’avui. Tots tenen antiguitats diferents, així que van estar 
construïts per complir la normativa de l’època, i no pas l’actual; és per aquest mo-
tiu que molts dels poliesportius municipals de Girona no estan habilitats segons la 
normativa d’avui dia. Tot i això, si volen garantir l’accessibilitat a les seves instal-
lacions s’han d’adequar en la mesura del possible a l’actual reglamentació.


